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Zpráva o činnosti zastupitelstva Obce Svinošice  
za volební období 2003 až 2006. 

 
 
Jak všichni víte, začalo Zastupitelstvo pracovat až po 9. dubnu 2003, to znamená půl roku po 
řádném termínu komunálních voleb.  
Našim prvním úkolem bylo dokončení, ale hlavně dofinancování rekonstrukce obecního 
úřadu, což obnášelo částku 630 000,- Kč, plus měsíční splátky 500 000,- Kč úvěru, které 
dělaly 20 000,-Kč. Tento úvěr byl v měsíci květnu roku 2005 plně uhrazen. V dnešní době 
řešíme reklamaci na špatně provedenou opravu venkovní fasády a nájezdové rampy. 
První necelý rok našeho volebního období byl pro nás, jak vyplývá z výše uvedeného 
finančně velmi náročný. Až ke konci roku se podařilo po všech jednáních s JMP úspěšně 
dořešit prodej plynárenských sítí v katastru obce, které byly v majetku obce. Jejich dalším 
vlastněním bychom byli nuceni vytvořit finanční fond na financování případných oprav, 
provádět potřebné revize a kontroly, což by bylo pro nás neúnosné. Prodejem těchto 
plynárenských sítí společnosti JMP obec získala na účet částku 400 000,-Kč. 
 
V roce 2004 jsme podali žádost o dataci z rozpočtu Jihomoravského kraje a to v celkové výši 
300 000,- Kč, z celkové výše bylo vyčleněno 230 000,- Kč na opravu komunikací a 70 000,- 
Kč na rekonstrukci povrch dětského hřiště. Tato dotace byla kladně a hlavně v celé výši 
Zastupitelstvem JMK schválena a nám otevřela možnost financování oprav dalších místních 
komunikací.  
Začátkem roku jsme přistoupili k rekonstrukci propustku u Lipůvky, který v té době byl 
v kritickém stavu a hrozilo po zimním období jeho zničení. Rekonstrukce byla realizována 
v průběhu měsíce března 2004 za celkovou cenu 285 600,- Kč. 
Ještě na podzim roku 2004 jsme provedli rekonstrukci části místní komunikace na Kopec 
v celkové výši 336 900,-Kč, z čehož příspěvek dotace z rozpočtu JMK obnášel 230 000,-Kč a 
109 900,-Kč dofinancovala obec ze svého rozpočtu. 
 A opět až ke konci roku 2004 se po téměř dvouletém jednání podařilo dořešit všechny 
náležitosti a hlavně celkovou sumu za prodej obecních lesů. Tyto lesy byly prodány Lesům 
města Brna za 1 446 414,-Kč.  
 
Rok 2005 jsme započali opravou kulturního domu,kde byly provedeny opravy vnitřních 
omítek, sociálních zařízení a elektroinstalace v celkové výši 161 500,-Kč. 
Také byla provedena oprava průtahové komunikace obcí a to od Lipůvky k Šebrovu ve výši 
42 000,- Kč, dále jsme pokračovali v rekonstrukci dalších částí místních komunikací na Kopci 
a v dolní části k Lipůvce v celkové ceně 217 000,-Kč. 
Zbylá část dotace z rozpočtu JMK ve výši 70 000,-Kč určena na opravu povrchu dětského 
hřiště byla proinvestována do konce roku 2005 v celkové výši opravy 108 000,- Kč. Na hřišti 
jsme také provedli zaplocení a hlavně oddělení hrací plochy, tato akce stála 30 000,-Kč. 
Také jsme dokončili zábradlí u obecního úřadu v celkové výši 57 800,-Kč. 
 
Začátkem roku 2006 jsme podali žádost o dotaci z Programu rozvoje venkova 
Jihomoravského kraje ve výši 200 000,- Kč, tato dotace nám byla poskytnuta ve výši 
133 000,- Kč. Dotace byla použita v měsíci květnu na spolufinancování opravy místní 
komunikace za Záhumenicemi. Celkové náklady na opravu komunikace byly 345 036,- Kč. 
Na přelomu června a července byl zbudován zpomalovací práh (retardér) u hostince v celkové 
výši 78 690,- Kč, od tohoto retardéru si slibujeme zklidnění dopravy. 
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Provedli jsme také jako každoročně opravu průtahové komunikace od Lipůvky po Šebrov ve 
výši 66 000,- Kč. 
V loňském roce nám byla vrácena pronajatá budova kabin u dětského hřiště. V únoru 2006 
jsme přistoupili k její rekonstrukci. Byly kompletně zrekonstruovány rozvody vody, odpady, 
rozvody elektrické energie, prostory byly tepelně izolovány, mimo garáže bylo ve zbytku 
budovy zřízeno elektrické vytápění, byly opraveny omítky, vyměněny okna, dveře, jak 
vnitřní, tak i venkovní. Opravena venkovní omítka a upraveny venkovní prostory toto 
v celkové výši 510 000,- Kč. Touto rekonstrukcí nám vznikly nové prostory. Pro potřebu 
obecního úřadu máme garáž, kde je uskladněn materiál a technika pro údržbu obce a hasičský 
materiál. 
V dalších prostorách vznikla klubovna, kterou v dnešní době má pronajatou Občanské 
sdružení Pomněnka, nové zázemí k hřišti, ať už WC, sprchový kout. 
Ještě tento rok budeme realizovat projekt na prodloužení inženýrských sítí na Vyhnálově 
v ceně 475 000,- Kč. 
 
Do výše uvedených akcí nejsou zahrnuty finanční náklady na chod obce a obecního úřadu, 
což jsou platby za energie, opravy veřejného osvětlení, pojištění obecních budov, nákupy 
spotřebního materiálu na kancelářský provoz obecního úřadu, platy zaměstnanců a odměny 
zastupitelů.  
Za našeho působení se nám podařilo dořešit několik majetkových neshod, kdy inženýrské sítě 
včetně komunikací jsou umístěny na soukromích pozemcích. 
Také se nám podařilo úspěšně ukončit převod historického majetku obce a to lokalitu 
bývalého Masarikova sadu, skály a lesa. O celkové výměře 31 351m2. 
 
Ale nejen investiční akce byly a jsou naši jedinou aktivitou, i na poli kultury a společenského 
života jsme pracovali a myslím, že úspěšně.  
Začal bych s výčtem u pro obec asi jednou z nejdůležitějších událostí a to úspěšného 
dokončení záměru o udělení obecních symbolů. Tento záměr jsme rozpracovali v začátku 
roku 2004, kdy jsme si nechali zpracovat návrhy na obecní znak a vlajku, který jsme po 
výběru postoupily do komise pro vexilologii a heraldiku v Poslanecké sněmovně Parlamentu 
ČR. 
Obecní symboly nám byly slavnostně předány v Parlamentu České republiky předsedou 
Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky panem Lubomírem Zaorálkem dne 
9.června 2005 a u příležitosti konání Tradičních hodů 20.srpna 2005 byly tyto symboly 
požehnány. 
Další kulturní akcí, která si u nás všech získala popularitu jsou Tradiční krojované hody, 
jejichž příprava a organizování stojí nemálo sil a úsilí a na několik dnů je cítit, že obec je 
naladěna na jednu notu. 
Jednou měsíčně se koná na sále obecního úřadu Mše. 
Dále bychom neměli opomenout činnost obecní knihovny a SPOZ, za jejich příkladnou práci. 
Podařilo se nám obnovit vítání občánků, které se již uskutečnilo dvakrát.  
V součinnosti s SPOZ se zastupitelstvo spolupodílí na dalších akcích, jedná se o: 

� Vánoční besídku, 
� Den matek, 
� Spolupodíleli jsme se na organizování zájezdů u příležitosti dětského dne, 
� Pro stárky jsme pomohli zorganizovat podzimní zájezdy do vinného sklípku. 
 

Obec také poskytla dotaci ve výši 15 000,- Kč pro občanské sdružení Pomněnka. 
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Výše ročních rozpočtů ve funkčním období 2003 až 2006. 
 
2003 
příjmy       výdaje 
1 671 300,- Kč     1 671 300,- Kč 
 
2004 
příjmy       výdaje 
2 102 410,- Kč     1 847 345,- Kč 
 
2005 
příjmy       výdaje 
3 500 558,- Kč     2 141 300,- Kč 
 
2006 bez uzávěrky  
příjmy       výdaje 
3 631 600,- Kč     3 631 600,- Kč. 
 
 
 
Výše účetního zůstatku na účtu k 22.9.2006: 1 033 802,- Kč  
 
 
 
Končící Zastupitelstvo obce Svinošice předává novému zastupitelstvu obec 

nezatíženou žádným úvěrem ani nevyrovnanou pohledávkou. 
 
 
 
           Josef Hemzal                        Milan Štěpánek 
               starosta                                                                                      místostarosta 
 
 
 
 
 
 
              Petr Fric                             Zdeněk Smrž 
             zastupitel,                                        zastupitel 
předseda kontrolního výboru                                                        předseda finančního výboru 
 
 
 
 
 
 
 
Ve Svinošicích dne22.9.2006 


